

中國香港學界體育聯會
The Schools Sports Federation of Hong Kong, China
2025-2026 年度全港學界精英乒乓球比賽
All Hong Kong Schools Jing Ying Table Tennis Tournament 2025-2026

比賽場次時間表 Competition Schedule					
日期 Date	組別 Group	賽事 Event	場次 Match no.	召集時間 Reporting Time	比賽時間 Competition Time
31/ 10/ 2025 (五 Fri) 荔枝角公園體育館 Lai Chi Kok Park Sports Centre	中學組	男子單打	311-318	08:20	08:40
			319-326	08:40	09:00
			327-334	09:00	09:20
			335-342	09:20	09:40
			343-350	09:40	10:00
			351-358	10:00	10:20
			359-366	10:20	10:40
			367-374	10:40	11:00
			375-382	11:00	11:20
			383-390	11:20	11:40
			391-398	11:40	12:00
			399-406	12:00	12:20
			407-414	13:40	14:00
			415-422	14:00	14:20
			423-426 (五局三勝)	14:20	14:40
			427-430 (五局三勝)	14:40	15:00

- 備註: Remark:
- 運動員報到時必須出示 2025-2026 年度學生運動員註冊證。小學組運動員可使用實體或電子學生運動員註冊證；中學組運動員必須使用電子學生運動員註冊證。
Athletes MUST present his/her valid Student Athletes Registration Card 2025-2026 when reporting.
Primary school athletes can present either Physical or Electronic Registration Card; Secondary school athletes must present Physical Registration Card.
 - 運動員及其領隊須按召集時間到達比賽場地等候。請留意大會宣布召集場次，並前往報到處報到。未能於比賽時間前報到的運動員皆作棄權論。
Athletes and their Team Manager shall arrive at the sports centre according to the Reporting Time. Failing to report at the competition time will lead to walk-over.
 - 大會有權作出比賽時間調整，或須提早作賽。
HKSSF has the right to make amendments on the competition time when necessary.
 - 中學組由初賽至 32 強採用 3 局 2 勝制、16 強開始至決賽採用 5 局 3 勝制；每局 11 分。
小學組由初賽至 16 強採用 3 局 2 勝制、8 強開始至決賽採用 5 局 3 勝制；每局 11 分。
Secondary Section:
For preliminary round to top 32, a match shall be decided to the best of 3 games of 11 points; whilst top 16 to finals, a match shall be decided by the best of 5 games of 11 points.
Primary Section:
For preliminary round to top 16, a match shall be decided to the best of 3 games of 11 points; whilst top 8 to finals, a match shall be decided by the best of 5 games of 11 points.